
Artikel 44 vragen aan het college over een veilig en inclusieve winkelcentrum in de Bogaard

Wij.Rijswijk heeft op 28 juli kennis genomen van een ingezonden brief in het Rijswijks Dagblad. In 
deze brief staat vermeld dat er tijdens de verbouwing van het Bogaardplein geen rekening is 
gehouden met de toegankelijkheid van het winkelcentrum voor mensen met een visuele beperking. 

Na deze constatering heeft de briefschrijver de vraag gesteld of er een duidelijke afscheiding 
gemaakt kan worden, bijvoorbeeld door er een gidslijn te plaatsen aan de andere kant van het 
voetpad, zodat er duidelijk onderscheid is tussen de verschillende verkeersstromingen? De gemeente 
heeft per e-mail laten weten dat zij hier niet aan gaat beginnen. 

Ook onze fractie heeft geconstateerd dat het Bogaardplein niet goed  is ingericht voor mensen met 
een (visuele) beperking. Dit kan in de toekomst zorgen voor onveilige situaties. 

Wij.Rijswijk is van mening dat de gemeente Rijswijk voor iedereen toegankelijk moet zijn. 

De fractie van Wij.Rijswijk heeft de volgende vragen:

1. Is de klacht bij de gemeente bekend?
2. Bent u met ons eens dat het Bogaardplein voor iedereen toegankelijk moet zijn?
3. Bent u van mening dat de verkeerssituatie voor mensen met een (visuele) beperking op het 

Bogaardplein goed is ingericht?
4. Wat is de reden dat er geen duidelijke afscheidingen door bijvoorbeeld een gidslijn tussen de 

verkeersstromingen zijn aangebracht?
5. Waarom wordt eerst een voorstel door de gemeente gedaan een ribbel(tegel)pad te 

plaatsen en wordt enkele dagen later aangegeven dat de gemeente daar niet aan gaat 
beginnen? 

6. Welke maatregelen gaat het college nemen om het Bogaardplein en het winkelcentrum voor 
iedereen toegankelijk te maken? Wordt hier ook rekening gehouden met alle mindervaliden?

7. Wordt in de inrichting ook rekening gehouden met spelende kinderen? Wordt er 
bijvoorbeeld ervoor gezorgd dat zij niet zomaar de fietspaden op rennen? 

Met vriendelijke groet,

Wij.Rijswijk

Jeffrey Karremans
Raadslid


